
 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 

HRVATSKOG SAVEZA SINKRONIZIRANOG (UMJETNIČKOG) 

PLIVANJA 

održane 01.04.2021.  

  



4. Sjednica Izvršnog odbora Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) plivanja 

održana je 01.04.2021. godine u 17:00 sati elektronskim putem. 

 

Prisutni: Margareta Puškarić, Darko Ćuruvija. Hana Palijan, Ljiljana Petković, Iva Gričar, 

Vlatka Matić, Milan Čolić, Petra Mašić Jeftić, Anja Alispahić, Mia Perić 

Odsutni: Ela Mihovilović Brkić, Mia Perić, Krešimir Hrs 

Ostali prisutni: Željka Ajelić Sorić (član NO), Ivana Šamija (glavna tajnica) 

Sjednica započinje u 17:0 sati, predsjednica pozdravlja sve prisutne te predlaže izmjenu 

Dnevnog reda gdje će se točka izostavlja te da se Zapisnik sa prethodne sjednice usvoji 

elektronski. 

Prijedlog izmjena i dopuna Dnevnog reda daje se na glasanje te ga članovi Izvršnog odbora 

jednoglasno prihvaćaju. Isti sada glasi: 

DNEVNI RED 

1. Financijski izvještaj za 2020. godinu 

2. Godišnje izvješće o radu HSSP-a za 2020. godinu 

3. Kalendar natjecanja 

4. Prijedlog Poslovnika o radu Nadzornog odbora 

5. Logo Saveza 

6. Radne skupine prema Poslovniku IO  

7. Razno 

 

Ad 1. 

Darko Ćuruvija daje molbu da se financijski izvještaj bazira na temelju financijskog plana 

kako bi bio jasniji. 

Margareta Puškarić predlaže da se Financijski izvještaj za 2020. godinu usvoji, a da se onda 

polugodišnji za 2021. godinu bolje napravi. 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

Ad 2. 

Godišnje izvješće o radu HSSP-a za 2020. godinu usvojiti će se elektronskim putem kada se 

dodaju informacije koje nedostaju. 

Ad 3. 



Prijedlog Margarete Puškarić je da se natjecanje za juniorke održi od 10. – 11.07. u Splitu. 

Uslijedila je rasprava oko navedenog termina. Jedan dio članova IO smatra kako je termin 

dobar i kako plivačicama treba produžiti sezonu, drugi dio članova ne podržava produljenje 

zbog odlaska plivačica na more i državnih matura. 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali svi članovi IO daje se prijedlog Kalendara na glasanje 

koji glasi: 

• 22.-23.05.2021. Gradsko i Prvenstvo Hrvatske za seniorke; priređivač ZSK 

• 28.-29.05.2021. Gradsko i Prvenstvo Hrvatske za juniore; priređivač KSP Dolfina 

• 06. – 06.06.2021. Gradsko i Prvenstvo Hrvatske za kadete; priređivač KSP Medveščak 

• 19.-20.06.2021. Gradsko i Prvenstvo Hrvatske za mlađe juniorke; priređivač KSP 

PAM 

Prijedlog je usvojen sa 8 glasova ZA i 2 glasa PROTIV. 

Ad 4. 

Milan Čolić navodi kako su u prijedlogu Poslovnika o radu NO svi elementi obuhvaćeni i 

kako je isti korektno napisan. 

Darko Ćuruvija predlaže da se Poslovnik da Skupštini na usvajanje. 

Prijedlog Poslovnika o radu Nadzornog odbora HSSP-a stavljen je na glasanje te se isti 

jednoglasno usvaja. 

Ad 5. 

Članovima IO dostavljene su tri verzije loga Saveza. 

Logo br. 2; okrugli sa valovima, daje se na glasanje te se usvaja za 9 glasova ZA i jednim 

SUZDRŽANIM. 

Ad 6. 

Nakon rasprave o broju članova Tehničke komisije daje se prijedlog da TK ostane u istom 

sastavu uz to da Valeria Petrachina zamjeni Monicu Lazarić. 

Jednoglasno su usvojene sljedeće komisije: 

TEHNIČKA KOMISIJA 

- Tamara Smetko-Martinov 



- Ana Novak 

- Tihana Šiletić 

- Lucija Dodigović 

- Valeria Petrachina 

- Marija Šavko 

- Mia Perić 

- Mia Bebić-Goreta 

KOMISIJA ZA MOLBE I ŽALBE IZVAN STEGOVNOG POSTUPKA 

- Lana Lušić Pavić 

- Nika Drobnjak 

- Monica Lazarić 

KOMISIJA ZA NAGRADE I PRIZNANJA 

- Darko Ćuruvija 

- Milan Čolić 

- Helen Parapatić 

- Antonija Pažin 

KOMISIJA ZA MARKETING 

- Margareta Puškarić 

- Dorotea Grgatović 

- Maja Komar 

- Mia Maček 

ZDRAVSTVENA KOMISIJA 

- Josip Baković 

- Carmen Pacadi 

- Sanja Pavić 

KOMISIJA ZA RAZVOJ KADROVA I ŠKOLOVANJE 

- Iva Gričar 

- Mia Perić 

- Ljiljana Petković 

KOMISIJA SPORTAŠA 

- Usvojiti će se nakon šta članice dostave prijavu punoljetnih sportašica 



- Darko Ćuruvija predlaže da u komisiji budu sve predložene plivačice te da se one 

međusobno dogovaraju 

Ad 7. 

Ivana Šamija obavijestila je članove IO kako će na Svjetsku seriju u Budimpeštu plivačice 

voziti Iva Gričar sa osobnim automobilom. 

Isto tako za navedeno natjecanje platiti će se proširena polica osiguranja. 

 

Sjednica IO završena je u 18:10 sati. 

 

 

Ivana Šamija                                                                                                  Margareta Puškarić 

Glavna tajnica                                                                                                Predsjednica HSSP 

Stamp


